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Referat bestyrelsesmøde  
Fredag d. 15. december kl. 16.00-18:30 hos Merete 

Til stede: Morten, Anne, Rune, Ulla, Merete, Anita, Rikke, Lennart, Christine 

 

1. Valg af ordstyrer og referent (fælles) 

Ordstyrer:  Morten   Referent: Christine        

 

2. Godkendelse af referat fra sidst (fælles) 

Godkendt 

 

3. Trivsel – hvordan har vi det? – uden for referat 

 

4. Økonomi (Merete og Christine) 

• Vi skal drøfte første udkast til budgettet for 2024 (se medsendte budgetudkast).  

Merete indleder med at klarlægge de overordnede rammer: Vi kender endnu ikke resultatet for 2023, 

men vi forventer et lidt større videreførelsesbeløb end det budgetterede. Dog er det nødvendigt at 

finde besparelser i budgettet for 2024, dels fordi vi vil komme ud af 2024 med et underskud, hvis vi 

fortsætter med samme aktiviteter og hold, som vi har nu, og dels fordi vi ikke kan bruge 

videreførelsesbeløbet til varig drift, da det er penge, som vi ikke har i 2025.  

 

• Drøftelse af prioriteringer og mulige besparelser: 

 

Indendørs Tennis:  

Da indendørs tennis har en stor udgift til baneleje (400 kr. pr. gang), besluttes det, at vi ikke fortsætter 

med indendørs tennis fra september. Direkte besparelse på 13.600 kr.  

Det besluttes endvidere, at den ene af de 2 lønninger til indendørs tennis i efteråret spares væk. Den 

anden lønning kan så evt. bruges til andre aktiviteter. Besparelse på ca. 6000 kr.  

 

Vi vil i stedet undersøge om det er muligt at tilbyde 2 udendørs tennis hold fra maj-okt. De to 

instruktører, som pt. har tennis sammen, vil i stedet stå for hver sit hold alene. Udgifterne til løn vil 

derfor være uændret.  

 

Varmtvandsgymnastik: 

Bassinlejen pr. gang er 582 kr.  

Vi har indgået aftale om baneleje 1. halvår 2024 (jan-juni i alt 21 gange) = 12.222 kr. 

Der er 16 træningsgange i 2. halvår (sep-dec) (hvis ingen aflysninger) = 9.312 kr.  

Bassinleje for hele året (37 uger) er således 21.534 kr.   
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Herudover kommer udgift til instruktørløn. For at bevare holdet, tilbyder Ulla at fortsætte som frivillig 

instruktør fra næste sæsonstart (februar 2023). Giver en besparelse på ca. 9.500 kr. 

Bestyrelsen godkender Ullas forslag, og vi gør status i slutningen af første halvår 2024, inden vi indgår 

aftale om bassinleje for resten af året. Det understreges, at vi fortsat skal arbejde på at finde midler til 

bassinlejen. Hvis vi får miler, får Ulla igen løn for holdet.  

 

Lørdagssvømning 

Vi har igen fået tilbud om lørdagssvømning i Vesterbro svømmehal 12 gange i løber af foråret 2024 som 

et led i en forsøgsordning. Nedstemt, da vi ikke har råd.  

 

Fitness La Fit:  

D. 1. januar 2024 stiger prisen på klippekort til La Fit med over 100 %.  

Vi beslutter derfor at lukke det ene hold ned, så vi fremover kun har 1 ugentlig træning i La Fit. 

Christine vil sammen med instruktøren forsøge at finde et godt alternativ.   

 

Mindful bevægelse:  

Der har indtil nu være 2 instruktører på hver gang. For at reducere udgiften til løn, besluttes det, at der 

fra næste sæsonstart til februar 2024, kun skal være 1 instruktør hver gang. De to instruktører kan evt. 

deles om holdet, så de har det hver anden gang.  

 

Sommerhold:  

Der stilles forslag om ikke at afsætte penge til sommerhold i juli + aug. men i stedet søge fondsmidler til 

dette.  

Kommentar fra Christine: Det vil skabe stor usikkerhed ift. lønninger og planlægningen af aktiviteter, og 

det er særlig problematisk ift. til fleksjobberne.  

Bestyrelsen beslutter ikke at lave nedskæringer på dette område.   

Vi skal dog gøre gør alt for at søge midler samt finde en ny struktur ift. sommersæsonen.  

 

Klubtøj: 

Foreningen har lige fået nyt klubtøj i 2023, så der er kun behov for tøj til instruktørerne. Vi vælger at 

spare 8.000 kr. på klubtøj, så der kun afsættes 7.000 kr. på denne post. 

 

Playitas: 

Forslag om at IFK bestemmer, hvor vi skal bo. Vælge den billigste løsning.  

Deltagerne betaler for koordinator – vedtaget. 

 

Idrætsfestival:  

Vi giver ikke tilskud til billetten.  

Der stilles forslag om at spare på bustransport og tage offentlig transport i stedet.  

Det besluttes forsat at afsætte 7500 kr. til bus.  

 

Poster til drøftelse på mødet i januar 2024:  

• Fester – pt. er der ikke afsat noget.   
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• Forslag om at sløjfe Julegaver til frivillige? 

• Beslutning vedr. kaffe til fitness Hørsholmsgade 

 

5. Punkter fra Kontoret (Christine og Mathias) 

• Status på hold og ansættelser:  

Christine følger kort op på de udfordringer, der har været med et medlem til fodbold. 

• Juleskema - Christine har sendt skema ud.  

• Datoer for kommende bestyrelsesmøder og generalforsamling  

Kommende bestyrelsesmøder: mandag d. 15. januar og mandag d. 19. februar  

Det var svært for os at fastsætte dato for generalforsamlingen, dels fordi Merete er på ferie det 

meste af marts og påsken samtidig falder meget tidligt i 2024.  

Christine undersøger, om det er muligt at afholde GF i april, selvom vores vedtægter foreskriver 

at den skal afholdes i marts. 

• Status ift. bestyrelsen efter næste GF / Lobbyarbejde ift. nye medlemmer. Vi tog en runde om 

bordet, for at høre, hvad de nuværende bestyrelsesmedlemmer tænker ift. at fortsætte i 

bestyrelsen i næste periode. Vi følger op på dette til næste møde ift. om der skal gøres noget, 

for at finde nye medlemmer.  

 

6. Nyt fra udvalg 

• Opsamling på Visionsdagen: Punktet udskydes.  

• Nytårskurs (Ulla og Lennart) 

Dato er fastsat til fredag d. 26/1 kl. 15.30-18.30 

Ulla har spurgt på et tilbud hos Grøndals Spisehus.  

Foreløbig program er: Ulla holder tale, Bobler og kransekage, Kaffe/kage, Banko  

Deltagerpris: ca. 25-30 kr.  

 

• Status på Winterwalking: Ulla, Lennart, Rune og Morten er klar til at starte op onsdag d. 3/1 

2024. Der skal sendes invitation ud til medlemmerne.  

• Sommerprogramevalueringsudvalg: Intet nyt. 

• Forslag om samarbejde med naturvejleder. Christine og Anne snakker videre om dette og aftaler 

en dato for møde, for at høre om mulighederne.  

• Feriepolitik – intet nyt 

• Fundraising: Christine afventer svar på ansøgning på 80.000 kr. fra DIF & DGI’s foreningspule. 

Hun har søgt til kompetenceudvikling for instruktører og frivillige – herunder: Kurser/workshop, 

supervision, teambuilding og forplejning.  

 

7. Andre indkomne forslag  

8. Evt.  

Tak for et godt møde       


